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Schriftelijke vraag

Deze week werd bekend dat er op hoofdtijnen een akkoord bereikt is tussen de stichting
Schooldakrevotutie, de rijksoverheid en de BNG Bank voor een fonds om schootdaken van
zonnepaneten te gaan voorzien1,z. Uit dit fonds kunnen schoten de zonnepaneten financieren door
middet van een lening met lage rente en een extra tange aftostijd.

Een duurzaam Roosendaal is een betangrijkste speerpunten van het huidige cottege. Hierin speelt
de energietransitie van het gebruik van niet-hernieuwbare bronnen naar duurzame
energieopwekking een belangrijke rol. Omdat zonne-energie een betangrijke rol speett in deze
energietransitie heeft het cottege de beteidsvisie zonne-energie 2018 vastgestetd.

Getet op deze ontwikkelingen hebben wij de votgende vragen:

1. Hoevee[ schoten binnen de gemeente Roosendaal zijn momenteel voorzien van
zonnepanelen?

2. ls het coltege bekend met het akkoord tussen de stichting Schooldakrevotutie, de
rijksoverheid en de BNG Bank?

3. Wat is de opvatting van het cottege met betrekking tot de plannen van de stichting
Schootdakrevotutie?

4. Wetke facititerende/bemiddetende rol ziet het cottege voor zichzetf weggetegd tussen de
schoten en de stichting Schooldakrevolutie?

5. Hoe verhouden de ptannen van de stichting Schootdakrevotutie zich met de beteidsvisie
zonne-energie?

Namens de fractie van de Vrije Liberate Partij,

Martijn Verbeek

t https://www.bin!renlandsbestuur.nl/ruimte-en-milieu/nieuws/100-milioen-voor-zonnepanelen-op-
scholen.9601074.lvnkx
2 https://nos.nllartikel/2258920-speciaal-fonds-voor-zonnepanelen-op-scholen



Wii beantwoorden uw vraqen ats volqt

1. Hoeveel schoten binnen de gemeente Roosendaal zijn momenteel voorzien van
zonnepanelen?

lvlomenteel zijn de gebouwen van De Sponder en De Fakkel en De Wingerd voorzíen von
zonnepanelen. Zowel in het Primoìr als in het Voortgezet Onderwijs worden plannen
ontwikkeld of uítgevoerd voor een vernieuwìng en verduurzamìng van het
onderwíjshuìsvestíngslandschap. Deze plannen zìjn leìdend in het aanbrengen van
zonnepanelen, wenneer een verbouwing voorzíen wordt, is het plaatsen van panelen niet
wenselijk, wanneer een dak recent vervangen is of versneld vervangen wordt of juist wel
Iangdurig geschikt is, kunnen híer mogelijk zonnepanelen worden geplaatst.

2. ls het cottege bekend met het akkoord tussen de stichting Schooldakrevolutie, de
rijksoverheid en de BNG Bank?

Ja, hier is het college mee bekend

3. Wat is de opvatting van het coltege met betrekking tot de plannen van de stichting
Schooldakrevotutie?

De mogelijkheid om schooldaken te benutten voor zonnepanelen is een zinvolle mogelijkheid
voor verduurzamíng van de energieconsumptìe. De aandacht en ondersteuning die de stichting
Schooldakrevolutie hierbij genereert biedt scholen en gemeente welkome handvatten. De
duurzaamheidsopgave in de onderwijshuisvesting wordt vanuít een breder perspectíef bezien,
woarbij een scala aan mogelijkheden (minder energie verbruiken, aansluiten bij
renovatieplonnen) in samenwerkíng met de schoolbesturen wordt verkend en benut.

4. Wetke facititerende/bemiddetende rot ziet het college voor zichzetf weggetegd tussen de
scholen en de stichting Schooldakrevotutie?

De stichting Schooldakrevolutie is onder meer opgericht vanuit een aontal schoolbesturen,
zools OlÁO, dìe ook in Roosendaal actìef is. Schoolbesturen worden ook vanuit de gemeente
gewezen op de informatie en mogelijkheden van de stìchting Schooldakrevolutie, als mogelijk
interessante partner. Daar waar mogelijkheden of plannen zijn voor zonnepanelen, al dan niet
in samenwerking met de Stichting Schooldakrevolutie, worden deze door de gemeente
ge f aci li te e rd m e t i nf o r mati e, sam e nwe r ki ng e n advi se ri ng.

5. Hoe verhouden de ptannen van de stichting Schooldakrevotutie zich met de beteidsvisie
zonne-energie?

De plannen von de stichting kunnen uitstekend worden ingezet binnen de beleidsvisie zonne-
energíe.

Wij hopen u hiermee votdoende te hebben gerhformeerd.

Het cotlege van Burgem eester en Wethouders

namens deze,

Ktaar Koenraad,

Wethouder Duurzaamheid


